
Zápis ze Školské rady SPŠD a.s.

Datum konání:
Místo konání:

5. 10. 2021
Střední průmyslová škola dopravní, a. s., Plzeňská 298/217a,
Praha 5

Přítomni:

Omluveni:

přizván:

Mgr. Jindřich Spáčil
Mgr. Eva Horkelová,
p. Pavel Kalaš
Mgr. Zdeněk Vavřín
Mgr. Zuzana Větrovcová

p. Miroslav Olejník

Ing. František Novotný - ředitel školy

Školská rada projednala:

l. Předseda Školské rady pan Mgr. Jindřich Spáčil přivítal přítomné a požádal
je o schválení programu. Přítomní členové školské rady vyslovili
s navrženým programem jednomyslný souhlas.

2. Výroční zpráva za Školní rok 2020/2021 byla předložena s podrobným
komentářem ředitele školy Ing. Novotným. Jednotlivé dotazy členů školské
rady pak pan ředitel zodpověděl. Znění Výroční zprávy bylo schváleno
všemi přítomnými členy školské rady.

3. Školská rada projednala hospodaření školy za období od ledna 2021 do 3 l.
srpna 2020. Se zprávou seznámil přítomné pan ředitel. Hospodaření Školy
skončilo k datu 31. 8. 2020 se ziskem 8 923 tisíc Kč. Ing. Novotný
podrobně informoval členy školské rady o jednotlivých položkách nákladů
a výnosů. Školská rada vzala tuto informaci o hospodaření za příslušné
období na vědomí.

4. V rámci jednání o znění Výroční školské zprávy byla také informace o
změnách školních vzdělávacích programů. Škola v souladu s nařízením a
metodikou MŠMT upravuje vzdělávací plány. Příkladem byla vzata
metodika a doporučení oboru Informační technologie. Školská rada vzala
tuto informaci na vědomí a souhlasila s uvedeným postupem.
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5. Pan ředitel členy rady informoval o činnosti školy, o školské problematice
během měsíce září. Školská rada vzala tuto informaci o hospodaření za
příslušné období na vědomí.

6. Pan ředitel seznámil členy školské rady s dokumentem Strategie v letech
2021-2025 a s dokumentem Koncepce Školy. Školská rada vzala tuto
informaci na vědomí.

7. V bodě různé pan Mgr. Spáčil informoval školskou radu o školní
problematice:

" Žáci jsou zapojeni do Motivačního a absolventského programu, dále
i Stipendijního programu Dopravního podniku hlavního města
Prahy, a. s.

8. Mgr. Spáčil poděkoval p. řediteli za připravené materiály.

Správnost znění zápisu potvrzuje předseda školské rady pan Mgr/jindřich Spáčil:

Zapsala dne 5. 10. 2021 Mgr. Eva Horkelová
l
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